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Przewodniczący Rady Miasta Lubartów

Jacek Mikołaj Tomasiak

Zapytanie

W trybie Art. 24, ust. 3 i 5 Ustawy o samorządzie gminnym z dn. 8.03.1990r. tekst jednolity,

załącznik do obwieszczenia Marszałka Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej z dn. 9.05.2018r. (poz. 994)

składam następujące zapytania:

1. Jakie są możliwości budowy kilku ścianek treningowych do tenisa ziemnego w różnych

częściach miasta lub jednej ścianki wielostanowiskowej?

2. W jakim terminie może być zrealizowana przedmiotowa inwestycja ku zaspokojeniu

potrzeb mieszkańców?

W Lubartowie wybudowano kilka konów tenisowych. Korzystanie z nich wymaga co najmniej

dwóch zawodników. Zawodnicy nie mają możliwości prowadzenia treningów indywidualnych. Do tego

potrzebna jest ścianka treningowa. Takich miejsc w mieście nie ma.

Podczas rozmów z mieszkańcami Lubartowa pojawia się pytanie o możliwości budowy kilku ścianek

treningowych w rożnych częściach miasta lub jednej ścianki wielestanowiskowej. Na tej podstawie

składam zapytanie jak we wstępie.
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